
 
 

Kommunfullmäktiges sammanträde Solna den 6 mars 2017 
Interpellation till miljö- och hälsoskyddsnämndens ordförande Anna Lasses 

 
 

 
Interpellation angående radonmätning  
 

Varje år bedöms att över 100 personer i Stockholms län insjuknar i cancer på grund av radon i 

inomhusmiljön eller dricksvatten. Det nationella målet är att samtliga bostäder i kommunen ska ha en 

radonhalt under riktvärdet 200 Bq/m3 luft innan år 2020. Det är stora skillnader på hur kommunerna 

sköter sitt arbete för att sanera den farliga gasen radon från bostadsfastigheter. Att utöva ett 

tillsynsansvar, det vill säga säkerställa att fastighetsägarna radonsäkrar är en viktig uppgift för 

kommunen som kan rädda ett stort antal människor från att drabbas av lungcancer.  

 

I Södertälje kommun har man arbetat med miljömålet gällande radon sedan 2011. Som första steg har 

man uppmanat fastighetsägare att mäta och rapportera, de som inte hörsammar uppmaningen 

föreläggs med vitesbelopp om 10 000kr.  

 
 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor:  

 

1) Hur arbetar Solna för att nå målet om att samtliga bostäder i kommunen ska ha en radonhalt 

som inte överstiger riktvärdet 200 Bq/m3 luft innan år 2020?  

 

2) Hur stor del av bostadsbeståndet i Solnas flerbostadshus har genomfört radonmätning?  

 

3) Hur många av de som genomfört mätning har visat förhöjda värden av radon?  

 

4) Hur många av de som visat fördhöjda radonvärden är radonsanerade?  

 

5) Har det skett eller planeras några vitesföreläggningar mot fastighetsägare som inte 

radonsäkrar?  

 

 

 

 

 

 

 

 

Atilla Yavuz (V)    Hans Mattsson (V)  

 

  


